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PREDLOG SKLEPA 
 

Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na podlagi 31. člena poslovnika Občinskega sveta 
občine Lovrenc na Pohorju, na 9. redni seji, dne 22. 6. 2020, sprejme skrajšan zapisnik 8. 
redene seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, z dne 30. 4. 2020. 
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Datum: 14. 5. 2020 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v ČETRTEK, 30. 4. 2020,  

videokonferenčno, z začetkom ob 18.00 uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Rok Urnaut - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA (članica OS od potrditve – 4. točka)  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Alenka Deutsch - SDS – SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA 
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI 
 
- Odsotni:  
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI 
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI,  
 
- Ostali prisotni:  
Simona Grobelnik, Danilo Španbauer, Sabina Šmon, Šimen Kranjc, Klavdija Hartman, Olaf Grbec, Žan 
Oplotnik, Simon Premzl, Marko Rojs 
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
 
 
 
 
  

http://www.lovrenc.si/
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AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih deset članov od skupno 
dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
Nadalje so člani, glede na uvodoma opisane razmere, opravili še razpravo glede načina sklica pričujoče 
seje. G. Anžej Bečan je izrazil začudenje nad bojkotom seje s strani dveh članov OS, saj je bil način 
tovrstnega videokonferenčnega sklica izglasovan in potrjen že na 3. izredni seji z dne 7.4.2020. V okviru 
razprave so se nato vsi svetniki strinjali glede načina sklica. Skladno z navodili so člani OS v 
videokonferenčnem sklicu s poimenskim izjavljanjem, po abecednem vrstnem redu, potrdili naslednji 
sklep:   
 
SKLEP št. 1:  
Člani OS Občine Lovrenc na Pohorju se strinjajo, da se pričujoča seja OS, zaradi posebnih 
razmer, ki so nastale v občini in v Republiki Sloveniji, izvaja videokonferenčno in da pri njeni 
izvedbi ni vključena javnost. Posnetek seje bo objavljen na spletnih straneh občine. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 1 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 2) Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje in pregled realizacije sklepov 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da pri zapisniku 7. redne seje niso zapisani vsi odgovori župana, ki 
so bili podani pri točki Pobude in vprašanja. Po krajši razpravi so se člani strinjali, da se zapisnik sprejme, 
vsebina zapisnika pa se dopolni v okviru predlagane točke in pošlje članom OS.  
 
Skladno z navodili so člani OS v videokonferenčnem sklicu s poimenskim izjavljanjem, po abecednem 
vrstnem redu, potrdili naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 2:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 8. redni seji, dne 30.4.2020, sprejme 
skrajšan zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju s predlaganimi 
dopolnitvami odgovorov župana, z dne 30.01.2020 s predlaganimi dopolnitvami odgovorov 
župana. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 2 je bil sprejet. 
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AD 3) Pregled in potrditev zapisnika 3. izredne seje in pregled realizacije sklepov 
 
Člani OS na zapisnik niso imeli pripomb in so skladno z navodili v videokonferenčnem sklicu s poimenskim 
izjavljanjem, po abecednem vrstnem redu, potrdili naslednji sklep 
 
SKLEP št. 3:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 8. redni seji, dne 30.4.2020, sprejme 
skrajšan zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 
07.04.2020. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 3 je bil sprejet. 
 
 
AD 4) Potrditev dnevnega reda 8. redne seje 
 
Člani OS se predlagan dnevni red seje skupaj z gradivom prejeli 23.4.2020. Predsedujoči je ugotovil, da 
pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi. Skladno z navodili so člani OS v 
videokonferenčnem sklicu s poimenskim izjavljanjem, po abecednem vrstnem redu, potrdili naslednji 
sklep:   
 
SKLEP št. 4: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti.  
2. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 7. redne seje in pregled realizacije sklepov.  
3. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 3. izredne seje in pregled realizacije sklepov.  
4. Potrditev dnevnega reda 8. redne seje. 
5. Volitve in imenovanja:  

- imenovanje predstavnika v Statutarno pravno komisijo,  
- imenovanje predstavnika v Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter  
- imenovanje predstavnika v Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo.  

6. Seznanitev s Trendi varnostnih pojavov v letu 2019 na območju Občine Lovrenc na Pohorju.  
7. Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2019.  
8. Seznanitev z Letnim poročilom o izvajanju lokalnega energetskega koncepta LEK v Občini Lovrenc 

na Pohorju za leto 2019.  
9. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrba s 

pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini 
Lovrenc na Pohorju v letu 2020 ter subvencije s tega področja.  

10. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne gospodarske javne 
službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode ter pripadajoče omrežnine za uporabo 
javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini Lovrenc na Pohorju v letu 2020 ter subvencije s 
tega področja.  

11. Obravnava in sprejem Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Lovrenc na Pohorju 
– hitri postopek.  
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12. Obravnava in sprejem Letnega programa športa za leto 2020.  
13. Obravnava in sprejem Odloka o porabi proračunske rezerve občine Lovrenc na Pohorju za odpravo 

posledic naravnih nesreč v letu 2020 – hitri postopek.  
14. Seznanitev z načrtom dela NO za leto 2020.  
15. Informacije župana. 
16. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta. 

 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 4 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 5) Volitve in imenovanja 

- imenovanje predstavnika v Statutarno pravno komisijo,  
- imenovanje predstavnika v Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter  
- imenovanje predstavnika v Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo.  
 

Predsedujoči član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVI), g. Blaž 
Kraner, je povedal, da se je KMVI sestala na 10. seji dne 24.2.2020 ob 17.30 v prostorih občine Lovrenc 
na Pohorju. Obravnavali so štiri(4) prejete predloge novih članov v KMVI, Odbor za gospodarstvo, turizem 
in kmetijstvo ter Statutarno pravno komisijo. Vsi prispeli predlogi so prispeli pravočasno. Po krajši 
razpravi so člani KMVI soglasno izglasovali naslednje predloge: ga. Valerijo Petrič, g. Damjana Škabla in 
ga. Stašo Pernat Lesjak. Slednje sedaj predlagajo Občinskemu svetu v potrditev. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
Ga. Alenka Deutsch je povedala, da g. Škrabla sicer ne pozna, da pa ji je žal, da g. Polajner ni med 
predlaganimi za člana v Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo oz. upa, da bo Občina z njim našla 
kakšno drugo sodelovanje.  
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je povedala, da pozna g. Škrabla in da je zelo angažiran in vešč tudi na področju 
kmetijstva, zaposlen pa je v podjetju Henkel tako, da mu tudi podjetniška scena ni tuja. 
 
g. Rok Urnaut je povedal, da je bil prvo skeptičen glede izbire g. Škrabla, nakar pa je izrazil mnenje, da 
mu je potrebno dati priložnost, da se izkaže tudi na tem področju. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje naslednje sklepe:  
 
SKLEP št. 5: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na predlog Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja in na podlagi 23. in 24. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju 
(UGSO, št. 29/2017) in 59. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju 
(UGSO, št. 46/2017), v KOMISIJO ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
IMENUJE članico ga. VALERIJO PETRIČ.  
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Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 5 je sprejet soglasno. 
 
 
SKLEP št. 6: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na predlog Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja in na podlagi 23. in 24. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju 
(UGSO, št. 29/2017) in 61. in 62. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na 
Pohorju (UGSO, št. 46/2017), v ODBOR ZA GOSPODARSTVO, TURIZEM IN KMETIJJSTVO 
IMENUJE člana g.  DAMJANA ŠKRABLA. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 6 je sprejet soglasno. 
 
SKLEP št. 7: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na predlog Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja in na podlagi 23. in 24. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju 
(UGSO, št. 29/2017) in 61. ter 63. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na 
Pohorju (UGSO, št. 46/2017), v STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO IMENUJE članico ga. 
STAŠO PERNAT LESJAK.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 7 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 6) Seznanitev s Trendi varnostnih pojavov v letu 2019 na območju Občine Lovrenc na 
Pohorju 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalcu, g. Simonu Premzlu, komandirju PP Ruše, ki je predstavil 
poročilo s trendi varnostnih pojavov v letu 2019 na območju Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anže Bečan je pohvalil delo PP Ruše in predlagal pogostejši nadzor prometa, predvsem na šolski poteh 
oz. na cesti skozi trg in proti naselju Puščava. 
 
G. Simon Premzl je vzel predlog na znanje.  
 
Ga. Alenko Deutsch so zanimali razlogi za tako visoko stopnjo neraziskanosti kaznivih dejanj.  
 
G. Simon Premzl je pojasnil, da gre v večini primerov za premoženjska kazniva dejanja, ki so posledica 
serij določenih kaznivih dejanj in se lahko povišajo v času raziskave dotičnih kaznivih dejanj. Obenem pa 
je pomiril morebitne zaskrbljene, saj je raziskanost kaznivih dejanj PP Ruše nad povprečjem PP MB. 
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Ga. Maksimiljana Obrulj je izrazila željo po večjem nadzoru hitrosti na Kovaški cesti. 
 
G. Simon Premzl je povedal, da bodo v bodoče dodatno nadzirali prekoračitve hitrosti na predlaganih 
lokacijah. 
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je vprašala kakšen je postopek prijave začasnih prebivališč oz. v primeru obiskov 
iz tujih držav v našem kraju, ki ostanejo več dni. 
 
G. Simon Premzl je pojasnil, da do 3 dni ni potrebne prijave. V kolikor pa je bivanje daljše, je gost dolžan, 
da svoje bivanje prijavi na PP, gostitelj pa jamči, da je določena oseba nastanjena pri njem. 
 
Ga. Špela Španbauer je predlagala, da se ob vrnitvi otrok v šole po epidemiji izvede enak postopek oz. 
sodelovanje s PP Ruše, kot ga izvajamo ob prvem šolskem dnevu. 
 
G. Simon Premzl je povedal, da pozdravlja predlog in bodo zagotovili nadzor oz. prisotnost policije na dan 
vrnitve otrok v šolske klopi. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 8: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 8. redni seji, dne 30. 4. 2020, seznani s 
Trendi varnostnih pojavov v letu 2019 na območju občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 8 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 7) Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za 
leto 2019 
 
Predsedujoči je pojasnil, da je poročevalec, g. Kobal, opravičil svoj odsotnost in zagotovil, da bo na 
morebitna vprašanja odgovoril v pisni obliki. Tako je predsedujoči na kratko povzel poročilo 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anžej Bečan je predlagal, da se na »divjih« odlagališčih postavijo table z zapisom, da je brezplačno 
odlaganje omogočeno na Zbirnem centru Lovrenc na Pohorju. Prav tako je predlagal, da se o temi 
varovanja okolja oz. skrbi za čim majn smetenja konstantno obvešča oz. izvajajo preventivne akcije, tudi 
v šoli.  
 
Predsedujoči se je strinjal, da se preventivni ukrepi in sodelovanje z inšpektorati glede divjih odlagališč 
nadaljujejo.   
 
Tudi ostali člani OS so izrazili podobno mnenje v zvezi s predstavljenim poročilom oz. so se strinjali glede 
podanih predlogov.    
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
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SKLEP št. 9: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 8. redni seji, dne 30. 4. 2020, seznani s 
Poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2019. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 9 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 8) Seznanitev z letnim poročilom o izvajanju lokalnega energetskega koncepta LEK v 
občini Lovrenc na Pohorju za leto 2019. 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalcu, g. Marku Rojsu, ki je predstavil poročilo o izvajanju lokalnega 
energetskega koncepta LEK v občini Lovrenc na Pohorju. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anže Bečan je predlagal, da se bolj uporabi storitve, ki jih agencija ponuja, kot so razna izobraževanja 
oz. delavnice, termovizijski pregledi stavb itd. Prav tako je predlagal regulacijo javne razsvetljave v 
nočnih urah. Izrazil je tudi željo po vzpostavitvi merilnika kakovosti zraka. 
 
Pobudo glede vzpostavitve merilnika kakovosti zraka je podprl tudi g. Blaž Kraner.  
  
Ga. Sanja Miljuš Herman je izpostavila, da je poročilo zelo podobno lanskemu, razen določenih številk. 
Prav tako je predlagala, da se v primerjalnih tabelah doda Lovrenc na Pohorju saj za dejanske primerjave 
potrebujemo naš kraj kot referenco. Želela bi tudi, da se doda podatek sončne obsevanosti za Lovrenc na 
Pohorju, sicer pa je tudi sama podprla pobude g. Bečana.   
 
Podobno mnenje glede vključenosti lokalnih podatkov je izpostavila tudi ga. Staša Pernat Lesjak. 
 
G. Marko Rojs je pojasnil, da so v primerjalnih tabelah zajeti podatki, ki se jih zbira na ravni RS oz. kjer 
so specialni merilniki postavljeni, zato podatkov za Lovrenc na Pohorju nimajo. Tekom razprave je bil 
seznanjen z lokalno vremensko postajo, zato bodo za pripravo poročila v naslednjem letu stopil v kontakt 
in poskusili vključiti čim več lokalnih podatkov.    
 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 10: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 8. redni seji, dne 30. 4. 2020, seznani s 
poročilom o izvajanju lokalnega energetskega koncepta LEK v občini Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
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Predlog sklepa št. 10 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 9) Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne 
službe oskrba s pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih 
objektov in naprav v občini Lovrenc na Pohorju v letu 2020 ter subvencije s tega področja. 
 
Predsedujoči je povedal, da so na zahtevo in priporočila članov OS, na pričujoči seji podrobneje 
predstavljene cene storitev javnih gospodarskih služb s področja oskrbe s pitno vodo in v naslednji točki s 
področja odvajanja, prav tako so podrobneje predstavljeni zneski vsakoletnih subvencij, ki so jih deležna 
vsa gospodinjstva v naši občini. Zneski teh subvencij trenutno na letni ravni, za obe javni službi, znašajo 
cca 150.000 EUR. Na zahtevo članov OS so pripravljene tudi ustrezne simulacije nižanja subvencij s tega 
področja.   
 
Predsedujoči je nato predal besedo zunanjemu poročevalcu, g. Žanu Janu Oplotniku, ki je predstavil 
elaborat, kot izhaja iz gradiva. 
 
Ga. Sabina Šmon je predstavila simulacije cen, ki so izračunane za povprečno 4-člansko družino, ki v 
povprečju porabi 12 m3 vode na mesec. Prihranjena sredstva bi vsaj delno lahko pokrivala stroške, ki 
bodo v naslednjih letih nastajali za investicijsko vzdrževanje vodovoda ter investicije v širitev 
vodovodnega omrežja na predele občine, kjer trenutno javni vodovod še ni dostopen. Podrobneje so bile 
predstavljene variante subvencij s strani občine:    
 

- VARIANTA 1 – cena ostane nespremenjena – sofinanciranje občine na letni ravni: 100.280,76€ 
- VARIANTA 2 – cena se poviša za 2,20€ - sofinanciranje občine na letni ravni: 77.677,08€ 
- VARIANTA 3 – cena se poviša za 1,70€ - sofinanciranje občine na letni ravni: 83.721,60€ 

 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anžej Bečan je povedal, da podpira varianto 2, saj je omrežnina namenjena k izboljšanju omrežja za 
pitno vodo. 
 
Ga. Alenka Deutsch je povedala, da se ji zdi čas epidemije neprimeren za podražitev, zato predlaga 
varianto 3, kjer je podražitev nižja. 
 
G. Blaž Kraner je povedal, da podpira varianto 2, saj s tem podpira idejo investicij v omrežje za pitno 
vodo posledično zagotovitev občanom večjo dostopnost do javnega vodovoda ter še kvalitetnejšo pitno 
vodo. Glede trenutnega stanja (epidemije) pa je spomnil, da so s posebnim ukrepom člani OS že potrdili 
subvencioniranje v višini 100% oz. pričakuje, da se bo v primeru poslabšanja naknadno odločalo o 
podaljšanju ukrepov dodatnih pomoči.  
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je trenutek za odločanje o podražitvi neprimeren, saj bodo 
posledice epidemije daljše, kot sama epidemija. Povedala je tudi, da se strinja z ideologijo o čisti in zdravi 
vodi v vsa gospodinjstva, kar se lahko izboljša s sredstvi, pridobljenimi z zmanjševanjem subvencij, 
ampak ne v tem času. 
 
Ga. Maksimiljana Obrulj je povedala, da je pitna voda najbolj pomembna zato predlaga varianto 2, da se 
lahko več uredi na tem področju. 
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je pohvalila pripravo elaborata in prikaz vseh treh variant subvencioniranja. Tudi 
sama se strinja z dodatnim vlaganjem in širitvijo vodovodnega omrežja. Ampak glede na to, da smo v 
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preteklih mesecih zaradi epidemije subvencije povečali, se je sedaj zaradi trenutnih razmer in posledic, ki 
še prihajajo v prihodnjih mesecih, nagiba k varianti 1.  
 
Ga. Valerija Petrič je povedala, da podpira varianto 2, saj potrebujemo investicije v vodovodno omrežje, 
saj so še gospodinjstva, katera se še morajo priključiti na vodovodno omrežje. 
 
Ga. Marta Steinbacher je povedala, da je čas za zniževanje subvencij morda res neugoden, je pa tudi del 
dolgoročnega cilja, da se povečajo investicije in s tem kvaliteta pitne vode. Povedala je tudi, da lahko ta 
podražitev pri občanih pripelje do večje osveščenosti glede varčevanja pitne vode, glede na to, da se 
oskrbujemo predvsem s površinsko vodo, ki pa je zaradi vedno daljših sušnih obdobij iz leta v leto manj. 
Zato podpira varianto 2. 
 
Ga. Špela Španbauer je povedala, da se strinja s predhodniki, predvsem pa z go. Marto. Strinja se tudi, 
da so trenutni časi težki, kar pa nam dokazuje, da zmoremo še veliko več in tudi nimamo zagotovila, da 
bodo prihajajoči časi bolj primerni za zniževanje subvencij. Prav tako je mnenja da 2,2 € ne bosta 
ogrozila nobene družine, zato podpira varianto 2. 
 
G. Rok Urnaut je pojasnil, da je o tej temi bilo že veliko govora v preteklih mandatih vendar nikoli ni 
prišlo do realizacije. V tem mandatu pa se je velika večina svetnikov strinjala z zniževanjem subvencij vse 
do te neljube situacije s koronavirusom. Verjame tudi, da bodo občani razumeli, da so potrebne 
investicije za kvalitetno pitno vodo. Zato podpira varianto 2, v kolikor pa se situacija še poslabša, pa je še 
vedno možnost povečanja subvencij. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 11: 
Občinski svet Občina Lovrenc na Pohorju potrjuje: 

1) Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev gospodarske javne službe oskrba s 
pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih objektov in 
naprav v Občini Lovrenc na Pohorju za leto 2020 
 

a) Subvencioniranje cene izvajanja storitev – oskrba s pitno vodo 
 

Potrjena cena EUR /m3  
brez DDV 

% subvencije Zaračunana cena, zmanjšana za subvencijo, 
EUR/m3 brez DDV (cena za uporabnika) 

0,6325 23,39 0,4845 
 

b) Subvencioniranje cene omrežnine za DN ≤ 20 – oskrba s pitno vodo 
 

Potrjena cena EUR na 
mesec brez DDV 

% subvencije  Zaračunana cena, zmanjšana za subvencijo, v EUR brez 
DDV (cena za uporabnika) 

6,2037 67,06 2,0432 
(omrežnina oz. zaračunana cena, zmanjšana za subvencijo, se viša po dimenziji priključka) 
 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja 
pa se od 01.06. 2020 naprej. Z dnem uveljavitve tega sklepa prenehajo veljati sklep št. 
0075-00072019, št. 0075-0004/2019, št. 0075-0003/2019 ter Sklep o določitvi višine 
subvencioniranja cene izvajanja storitev obvezne lokalne gospodarske javne službe oskrba s 
pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav 
v Občini Lovrenc na Pohorju za mesec marec, april in maj 2020 iz dne 7.4.2020 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
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ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI so glasovali 3 člani sveta.  
 
Predlog sklepa št. 11 je sprejet. 
 
AD 10) Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne 
gospodarske javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode ter pripadajoče 
omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini Lovrenc na 
Pohorju v letu 2020 ter subvencije s tega področja 
 
Predsedujoči je najprej predal besedo poročevalcu, g. Žanu Janu Oplotniku, ki je predstavil elaborat, kot 
izhaja iz gradiva. 
 
Ga. Sabina Šmon je predstavila simulacije cen, ki so izračunane za povprečno 4-člansko družino, ki porabi 
v povprečju 12 m3 vode na mesec. Prihranjena sredstva bi vsaj delno lahko pokrivala stroške, ki bodo v 
naslednjih letih nastajali za investicijsko, ki nas čakajo na izgradnji novega meteornega in fekalnega 
kanala v okviru rekonstrukcije državne ceste skozi trško jedro. Podrobneje so bile predstavljene variante 
subvencij s strani občine:  . 
 

- VARIANTA 1 – cena ostane nespremenjena – sofinanciranje občine na letni ravni: 46.321,68€ 
- VARIANTA 2 – cena se poviša za 1,00€ - sofinanciranje občine na letni ravni: 35.220,72€ 
- VARIANTA 3 – cena se poviša za 0,50€ - sofinanciranje občine na letni ravni: 40.757,40€ 

 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anžej Bečan je povedal, da predlaga varianto 2, saj bodo dodatna finančna sredstva še kako potrebna 
pri izgradnji novega fekalnega kanala skozi trško jedro, kakor tudi zaradi veljavnega odloka, ki 
zapoveduje, da morajo vsi, ki niso priključeni na glavno čistilno napravo imeti malo čistilno napravo oz. 
pretočno greznico. Izpostavil je tudi vprašanje kakšni so načrti za slednje in ali bo kakšna pomoč s strani 
Občine? 
 
Ga. Simona Grobelnik je povedla, da je občina že v začetku leta pogledala, kaj je potrebno za 
sofinanciranje izgradnje malih komunalnih čistilnih naprav (MKČN) za gospodinjstva. Poleg zagotovitve 
sredstev v proračunu je potrebno najprej sprejeti ustrezne odloke oz. pravilnike na ravni občine, kar pa je 
zaradi trenutne situacije z Nigradom tudi nekoliko oteženo. V letošnjem letu bo tako potrebno najprej 
poskrbeti za ustrezne pravne podlage, v naslednjem letu pa bi OS vsekakor odločal tudi o sofinanciranju 
izgradnje MKČN za občane. 
 
Ga. Alenka Deutsch je povedala, da ostaja na svojem stališču, da trenutno ni pravi čas za zviševanje cen. 
 
G. Blaž Kraner je povedal, da tudi tukaj podpira nove investicije, zato predlaga varianto 2. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je tudi to gradivo dobro pripravljeno in predstavljeno, vendar je 
glede na trenutno stanje proti dvigu cen. 
 
Ga. Maksimiljana Obrulj je povedala, da se strinja z varianto 2 in jo podpira. 
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je povedala, da ostaja na enakem stališču kot pri prejšnji točki.. Povedala je tudi, 
da bi se strinjala s povišanjem, v kolikor nebi bilo trenutne situacije s COVID19. 
 
Ga. Valerija Petrič je povedala, da podpira varianto 2. 
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Ga. Marta Steinbaceh je pojasnila, da občina že sedaj pomaga socialno ogroženim družinam, tako kot tudi 
Rdeči križ in Karitas. V primeru, da določena socialno ogrožena družina ne bi zmogla dodatnega bremena, 
se tako lahko obrne po pomoč na vzpostavljene mehanizme. Zato podpira varianto 2. 
 
Ga. Špela Španbauer je povedala, da ne želi, da stojimo na mestu, da nas trenutna kriza še dodatno 
ohromi, zato podpira varianto 2, katera bo omogočila spremembe. 
 
G. Rok Urnaut je povedal, da je potrebno narediti korak naprej, saj če bi čakali na »pravi čas«, 
najverjetneje nikoli nebi dočakali zniževanja subvencij. Zato podpira varianto 2. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 12: 
Občinski svet Občina Lovrenc na Pohorju potrjuje: 

2) Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja 
komunalne in padavinske odpadne vode ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih 
infrastrukturnih objektov in naprav v občini Lovrenc na Pohorju za leto 2020 
 

Potrjena cena EUR /mesec 
brez DDV 

% subvencije  Zaračunana cena, zmanjšana za subvencijo, v EUR brez 
DDV (cena za uporabnika) 

7,2544 43,83 4,0748 
(omrežnina oz. zaračunana cena, zmanjšana za subvencijo, se viša po dimenziji priključka) 
 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja 
pa se od 01.06. 2020 naprej. Z dnem uveljavitve tega sklepa prenehajo veljati sklep št. 
0075-0005/2019, št. 0075-0006/2019, št. 0075-0007/2019 ter Sklep o določitvi višine 
subvencioniranja cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja komunalne in 
padavinske odpadne vode ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih 
objektov in naprav v Občini Lovrenc na Pohorju za mesec marec, april in maj 2020 iz dne 
7.4.2020 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI so glasovali 3 člani sveta.  
 
Predlog sklepa št. 12 je sprejet. 
 
 
AD 11) Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini Lovrenc na Pohorju za leto 
2020 
 
Predsedujoči je povedal, da se obravnava nov Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini 
Lovrenc na Pohorju, ki je bil pripravljen predvsem zaradi sprememb zakonodaje in pa inšpekcijskega 
nadzora v lanskem letu. OS je predlagal, da predlagan odlok sprejmejo po hitrem postopku, saj je le ta 
podlaga za sprejem Letnega programa športa v naslednji točki. S tem bi sprejeli oba dokumenta, ki sta 
pogoj za objavo javnega razpisa za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Lovrenc na Pohorju. 
Povedal je tudi, da je predlagani Odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato je besedo predal 
predsednici komisije, ga. Sanji Miljuš Herman. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedla, da je Statutarno pravna komisija obravnavala predlagan odlok ter 
predlagala spremembe in dopolnitve nanj. Te dopolnitve so bile upoštevane, zato predlaga OS v sprejem 
odlok, ki ga imajo pred sabo.  
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Ga. Klavdija Hartman je predstavila predlog Odloka, kot izhaja iz priloženega gradiva. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
G. Anžej Bečan je povedal, da glede na to da je Odlok nov, pričakuje pomoč društvom pri izpolnjevanju 
vlog za prijavo na razpis. Prav tako ga je zanimalo na podlagi česa je bilo narejeno točkovanje oz. 
postavljena merila.  
 
G. Olaf Grbec je pojasnil, da so bila merila za točkovanje postavljena glede na trenutne dejavnosti 
društev v občini Lovrenc na Pohorju in na podlagi veljavne zakonodaje. Je pa v bodoče možna 
sprememba oz. optimizacija pogojev in meril glede na stanje v občini. 
 
Ga. Alenka Deutsch je zanimalo, če Lovrenška twirling skupina ne spada v tekmovalne športe oz. ni 
kategoriziran šport.  
 
G. Olaf Grbec je pojasnil, da je twirlnig društvo Lovrenc članica Twirling zveze Slovenije, ki pa jo 
Olimpijski komite Slovenije ne priznava kot tekmovalni šport. Prav tako Twirling društvo Lovrenc uradno 
sploh ne obstaja, kar pomeni, da ne zadostijo niti osnovnemu pogoju, ki veleva, da mora biti društvo vsaj 
eno (1) leto registrirano v občini, da se lahko prijavi na razpis. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da se ji zdi pomembno, da odlok pokriva vsa področja športa, da 
imajo občani res možnost športnih aktivnosti na vseh področjih.  
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 13: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa 
športa v občini Lovrenc na Pohorju po hitrem postopku.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 13 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 12) Letni program športa v občini Lovrenc na Pohorju za leto 2020 
 
Predsedujoči je predal besedo ge. Klavdiji Hartman, ki je predstavila Letni program športa, kot izhaja iz 
gradiva. 
 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 14: 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme Letni program športa v občini Lovrenc na 
Pohorju za leto 2020.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
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PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep št. 14 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 13) Obravnava in sprejem odloka o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc na 
Pohorju za odpravo posledic naravnih nesreč v letu 2020 
 
Predsedujoči je opravičil go. Bronislavo Paulič in povedal, da bo odlok predstavila direktorica, ga. Simona 
Grobelnik. Še prej pa je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ki je Odlok obravnavala, 
ga. Sanji Miljuš Herman. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija obravnavala omenjen Odlok in je v skladu z 
zakonodajo ter primeren za obravnavo.  
 
Ga. Simona Grobelnik je predstavila odlok o porabi proračunske rezerve Občine Lovrenc na Pohorju za 
odpravo posledic naravnih nesreč v letu 2020, kot izhaja iz gradiva. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 15: 
Na podlagi 49. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. Uradni list RS, št. 11/11 – 
uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 
13/18), 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št.: 59/17 – uradno prečiščeno 
besedilo) in skladno z 8. čl. Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2020 
(UGSO št.: 5/2020), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 8. redni seji, dne 
30.4.2020, sprejel  ODLOK o porabi proračunske rezerve  Občine Lovrenc na Pohorju za leto 
2020.  
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep št. 15 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 14) Seznanitev z načrtom dela Nadzornega odbora Občina Lovrenc na Pohorju za leto 
2020 
 
Predsedujoči je povedal, da je predsednik NO, g. Prišenk,  svojo odsotnost opravičil. Gradivo pa je zgolj 
seznanitev z načrtom dela Nadzornega odbora za leto 2020, po katerem bodo obravnavali 
zaključni račun, projekt izvedbe rekonstrukcije Ceste Vstaje, porabo občinskih proračunskih sredstev OŠ 
in Vrtca OŠ Lovrenc na Pohorju ter porabo občinskih proračunskih sredstev PGD Lovrenc na Pohorju. 

Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
 
Ga. Alenka Deutsch je povedala, da pogreša aktualno stanje oz. poročila Nadzornega odbora za preteklo 
leto. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da jo prav tako zanima ali so že pripravljena kakšna poročila, glede 
opravljenih nadzorov v letu 2019. 
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Ga. Simona Grobelnik je pojasnila, da še zaključnega poročila OU ni prejela, da pa se v kratkem pričakuje 
in bo takrat tudi predstavljeno članom OS. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje: 
 
SKLEP št. 16:  
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 8. redni seji, dne 30. 4. 2020, seznani z 
Programom dela Nadzornega odbora za leto 2020. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep št. 15 je sprejet soglasno. 
 
 
AD 15) Informacije župana 
- Stanje v občini, vezano na COVID 19 in delo CZ  

Delo na področju CZ v času epidemije COVID 19 poteka dobro, štab CZ deluje in izvaja naloge v 
skladu z ukrepi vlade RS. Poveljnik CZ z županom ter podporo štaba, članov CZ in občinske uprave 
dnevno koordinira delo v občini. Kontakt s podjetji in ostalimi ustanovami (trgovine, zdravnica, 
patronažna služba, šola, zadruga, mesnica, pošta, bencinski servis, podjetja,…) glede dnevne 
situacije oziroma ravnanj v zvezi z epidemijo izvaja štabni analitik. Iz strani članov štaba CZ se 
vsakodnevno opravljajo večkratni obhodi po kraju. Člani prav tako vsakodnevno izvajajo razkuževanje 
bankomata in svečomata. Opaža se, da ljudje upoštevajo ukrepe Vlade RS za zajezitev koronavirusa. 
Oskrba najranljivejših skupin poteka iz strani Karitasa, Rdečega Križa (enota Lovrenc na Pohorju) v 
sodelovanju z Zavodom Danica, ki izvaja storitev pomoč družini na domu in osebno asistenco. 
Kuhanje kosil za najranljivejše in ostarele osebe (14 oseb) se izvaja v šolski kuhinji. Dostavo kosil 
opravlja Zavod Danica. PGD Lovrenc na Pohorju ima organizirano vsak dan dežurstvo skupine 5 ljudi, 
v primeru večje intervencije pa se aktivira vse operativne člane. Iz strani štaba CZ se v primeru 
potrebe zagotavljajo prostovoljci pred trgovinami, pošto in na zbirnem centru. Občanom so bila v 
gospodinjstva razdeljena zaščitna sredstva in sicer pralne maske, prav tako so se zaščitna sredstva, ki 
smo jih prejeli iz strani države (maske), razdelili trgovinam, zadrugi in drugim ustanovam za primer, 
da jih ponudijo strankam, ki nimajo zaščitne maske. Štab CZ redno sodeluje s štabom CZ za Vzhodno 
štajersko ter vsakodnevno poroča o situaciji v občini, aktivnostih in izvedenih ukrepih. 
 

- Rekonstrukcija cesta trško jedro ter kanalizacija  
Zelo pomembna novica za nas je, da investicija v rekonstrukcijo državne ceste skozi trško jedro 
ostaja v planih. Končuje se postopek izbora ponudnika (Cestno podjetje Ptuj, d.d., kot vodilni partner 
in kot partnerja Komunala Slovenske gorice, d.o.o. in Kostmann d.o.o.) - do včeraj je bil rok za 
revizijo, po naših informacijah ni bila vložena, zato odločitev velja oz. je pravnomočna. Finančna 
konstrukcija projekta s strani države se sicer po vrednosti razlikuje od predvidene v sporazumu o 
sofinanciranju iz letu 2017 in posledično bodo te razlike potrebne tudi v našem proračunu za leto 
2020. Zato v naslednjih tednih začenjamo pogovore z ministrstvom oz. direkcijo, da številke 
uskladimo, ki jih bomo kasneje skozi rebalans letošnjega proračuna z vami še potrjevali. Prav tako 
bomo z njimi poskusili vzpostaviti čim boljše sodelovanje in pretok informacij, ki bo nujen z vidika 
pravočasnega in preglednega obveščanja občanov o delih na cesti, obvozih oz. drugih logističnih 
neprilikah, ki se bodo pri izvedbi projekta pojavljale. 
 
Vzporedno s cesto bo občina, kot načrtovano, šla tudi v izgradnjo fekalne kanalizacije, ki je sicer 
ločen projekt. Razpis je tik pred objavo (na portalu javnih naročil in na naši spletni strani). Za 
predmetni projekt kandidiramo za pridobitev evropskih sredstev, katera še nimamo zagotovljena, tudi 
zaradi kadrovskih težav na MOP-u v Sektorju za kohezijo. Od Ministrstva smo uspeli dobili odgovor, 
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da lahko gremo v razpis, čeprav še nimamo odločitve o sofinanciranju, saj se zavedajo naše 
problematike, da enostavno moramo izvesti razpis zaradi rekonstrukcije državne ceste. 

- Zaključna dela – Cesta vstaje  
V teku so tudi zaključna dela na Cesta vstaje – kljub nekaj manjšim zapletom med samo gradnjo in 
morda kakšnim pomislekom ob izgradnji, je izvajalec del (Temnikar Davorin s.p.) končal z deli. 
Vrednost investicije je 415.000,00 €. Zaradi neupoštevanja podaljšanega roka za izvedbo del, je 
moral izvajalec naročniku plačati pogodbeno kazen v skladu z določili gradbene. Gradnja je uspešno 
zaključena, občani so v glavnem zadovoljni z izvedenimi deli, tudi z odsekom nadhoda, ki je v 
vmesnem času izgradnje povzročal nekaj nevšečnosti, smo dobili pozitivne odzive, rešitev je estetsko 
dobro izvedena, predvsem pa je varna za pešca.  
 

- Investicijsko sanacijska dela na vodovodu v teku  
V zaključni fazi obnove je vodni vir Šlaus. Zamenjan je celoten primarni vodovodni cevovod od zajetja 
Šlaus do vodohrana Bitner. V Občini Lovrenc na Pohorju tako nimamo več azbestnih cevi. Obnovljeni 
so vsi štirje objekti vodovodnega vira Šlaus, razbremenilnik pri Grabnerju, urejen je dostop do 
vodohrana Bitner.  V mesecu maju bomo obnovili tudi strojne instalacije v objektu vodohran Bitner in 
tam vzpostavili daljinski nadzor. Dotok pitne vode v vodohran Bitner je sedaj urejen iz zajetja Šlaus in 
zajetja Vrelenk. Ob normalnih razmerah ne pričakujemo več pomanjkanja vode za gospodinjstva, ki 
jih s pitno vodo oskrbujemo iz vodohrana Bitner. Vrednost investicije, ki smo jo izvedli v letošnjem 
letu, za obnovo vodovodnega cevovoda v dolžini 500 m in treh objektov za oskrbo s pitno vodo na 
zajetju Šlaus je 27.000,00 €. Za obnova strojnih instalacij in vzpostavitev telemetrije (daljinski 
nadzor) bomo namenili dodatnih 30.000,00 €. Na ta način bo v celoti obnovljen vodni vir Šlaus s 
pripadajočo infrastrukturo (objekti zajetja, primarni vodovodni cevovod, razbremenilniki in vodohran 
Bitner). 
 

- Dela na Radoljni - VGP – Drava d.o.o.  
Preko Ministrstva za okolje in prostor oz. Direkcije Republike Slovenije za vode smo za letošnjo leto 
uspeli izpogajati znatna sredstva za ureditev struge Radoljne, ki so nastale kot posledica neurja 2019. 
Tako bo omenjena direkcija letošnjim delom namenila kar okoli 100.000 EUR iz naslova Sklada za 
vode. Gre za strogo namenjena sredstva, kjer so pristojne osebe na terenu morale preceniti, da gre 
za sanacijo neurja 2019, zato so določeni štirje odseki, ki so oz. se še bodo:  

- Odsek 1: Kumen 5,  
- Odsek 2: Ob Radoljni 1-15,  
- Odsek 3: Ob Radoljni 47 in  
- Odsek 4: Pregrada.  

Dela, ki jih izvaja podjetje VGP – Drava d.o.o., so se v začetku aprila začela na odseku 3 – Ob 
Radoljni 47 in so na tem odseku nekje na polovici. Gre za sanacijo dna Radoljne na tem odseku, 
popravljen oz. saniran je že zgornji in srednji prag odseka, čaka jih še spodnji oz. zaključni prag in 
ureditev jazbice, ki naj bi dolgoročno pripomogla k manjšemu spodjedanju. Pred dobrimi tednom so 
začeli dela tudi na odseku 1 – Kumen 5, kjer struga Radoljne izpodjeda travnik oz. je že nevarno blizu 
ceste – tudi tukaj so dela nekje na polovici, manjkajo še izgradnje zadnjih usmerjevalnih jazbic, ki naj 
bi strugo ustrezno preusmerile. 
 

- OPN  
Trenutno stanje priprave občinskega prostorskega načrta – OPN je v zaključni fazi pridobivanja 
končnih mnenj nosilcev urejanja prostora. V tej fazi potrebujemo še dve pozitivni mnenji, in sicer s 
strani MOP (Ministrstva za okolje in prostor) in MZI (Ministrstva za infrastrukturo) – Sektorja za 
železnice in žičnice. Načeloma večjih zapletov več ne pričakujemo: 

o na MOP je bila poslana dopolnitev, predvsem tehnične napake v grafiki ipd., večjih težav tudi 
Urbisu (naš zunanji sodelavec pri pripravi tehnično vsebinskih popravkov OPN) ne vidi 

o Za MZI – Sektor za železnice in žičnice – težava se je pojavila, saj smo iz ZRSVN (Zavod RS 
za varstvo narave) dobili pozitiven odgovor in želijo da namenska raba na območju železnice 
(v lasti RS) ostane kmetijska (K2) in gozdna (G). Sektor za železnice in žičnice pa želi da se 
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to območje označi kot PŽ (površine železnic). Glede tega morajo uskladiti mnenja, če bo 
potrebno bomo tudi iz občine prosili Sektor za železnice za rešitev te problematike, morebiti 
tudi izvedli sestanek. 

Medtem se izdeluje usklajen predlog OPN, kateri se dokončno izdela po pridobitvi vseh pozitivnih 
mnenj nosilcev urejanja prostora. Postopek se konča s sprejemom OPN na občinskem svetu, kar je 
načrtovano do poletja. Prav tako bomo pripravili sistem lokacijske preveritve, se pravi Odlok o 
določitvi stroškov lokacijske preveritve, za sprejetje na seji na kateri se bo sprejemal OPN, saj se 
pogojujeta. Na podlagi Odloka bodo lahko občani podajali pobude za spremembe, odstopanja od 
OPN-ja s predloženim elaboratom in plačilom stroškov lokacijske preveritve, na podlagi tega bomo 
morali izvesti pregled z občinskim urbanistom, izvesti postopke, kot so pridobivanje mnenj nosilcev 
prostora, javna razgrnitev, obveščanje lastnikov sosednjih zemljišč, pripraviti stališča do pripomb, 
priprava predloga sklepa in sprejemanje sklepa na občinskem svetu. 
 

 
 
- Redna vzdrževalna dela na cestah  

Redna vzdrževalna dela so se opravljala na tistih občinskih cestah na katerih je bila nujna sanacija 
zaradi posledic zmrzali in zime. Tam se je opravilo gramoziranje udarnih jam ter ureditev vozišča. 
Opravila se je tudi nujna sanacija propusta na cesti Slepnica- Hrastnikov vrh (pri Paradižu) (600 EUR) 
ter Izdelava kamnitega zidu ob cesti Hojnik kapela – Hožič (4880 EUR). 

AD 16) Pobude in vprašanja 

 
G. Anžej Bečan je uvodoma pohvalil delo CZ in OU, nato pa predlagal razširitev oz. ureditev parkirišča 
nasproti Prireditvenega centra in na mostu pri Ruti. Prav tako ga je zanimalo kako je z ureditvijo 
pokopališča, kjer so posekali ciprese saj je bila obljubljena ponovna ureditev oz. zasaditev. Želel bi tudi 
oznake, da je sprehajanje psov in uporaba koles po pokopališču prepovedana. Predlagal je tudi postavitev 
električne polnilnice za avtomobile in ureditev vseh potrebnih priključkov za avtodome na postajališču. 

Ga. Simona Grobelnik, je povedala da že preverja možen odkup zemljišča za manjšo razširitev parkirišča 
pri Prireditvenem centru, vendra s tem problem parkiranja ob prireditveme centru še ne bo rešen. 
 
Ga. Alenka Deutsch je predlagala, da se takoj ko bo kaj znanega, začne informirati in komunicirati z 
občani glede rekonstrukcije trškega jedra. 
 
G. Blaž Kraner je pohvalil ažurno obveščanje občanov v času koronavirusa. Zanimalo ga je tudi koliko 
uporabnikov je prijavljenih na e-obveščanje občinske spletne strani ter predlagalpogostejše obveščanje 
preko SMS sporočil in ne samo preko e-pošte. 
 
Predsedujoči je pojasnil, da je trenutno prijavljenih na e-obveščanje cca 300 uporabnikov, kar predstavlja 
velik dvig od začetka leta. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je predstavila projekt Turističnega društva Lovrenc, kjer želijo izkoristi »korona-
čas« za promocijo Lovrenca, kot butično, idilično destinacijo, saj se pričakuje, da bodo takšni kraji precej 
iskani. Zato so pristopili k snemanju promocijskega videa, ki bo promoviran preko spletnih medijev. V ta 
namen so k sodelovanju povabili vse lokalne ponudnike, prav tako pa pričakujejo pomoč oz. sodelovanje 
občine. Zanimalo jo je tudi kakšna je situacija s Penzionom Bitner.  
 
Predsedujoči je pojasnil, da aktivnosti v zvezi s Penzionom Bitner trenutno niso tekle, saj nespornih 
pravnih podlag za prenos lastništva občina nima, bodo pa aktivnosti v smer prenosa lastništva na državo 
oz. občino stekle.  
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Ga. Maksimiljana Obrulj je opozorila, da so sprehajalci zelo neodgovorni in smetijo naravo, prav tako ne 
čistijo za svojimi hišnimi ljubljenčki. Predlagala je tudi, da se ne sme pozabiti na ozaveščanje občanov 
glede virusa tudi sedaj, ko se bodo ukrepi začeli sproščati. 
 
Staša Pernat Lesjak je zastavila vprašanja, ki jih je prenesla s strani občanov in sicer, kakšen je načrt 
glede kanalizacije v Slepnici, natančneje za tiste, ki so priključitev že plačali, možnosti za priklop pa 
nimajo;   kakšni so načrti z javno razsvetljavo v Slepnici in kdaj bo obnova škarpe v Slepnici pri 
stanovanjski hiši Kop;  Zanimalo jo je tudi ali bo čistila akcija, ki je bila načrtovana ter kako napreduje 
fitnes na prostem ter kakšni so načrti za sanacijo ceste Ciglenica – Kapus. Prav tako je pozvala vse 
občane k izpolnitvi ankete o turizmu, ki je na voljo na FB strani Turističnega društva. 
 
Predsedujoči je povedal, da so fitnes naprave že kupljene, se pa še ureja/išče lokacija, katera ima 
specifične zahteve, saj želimo, da bo fitnes res uporaben. Cesta proti Kapusu je že bila delno sanirana, je 
pa tudi v načrtu za sofinanciranje iz naslova posledic naravnih nesreč – ujm. Čistilna akcija bo izvedena v 
skladu s trenutnimi zahtevami oz. omejitvami zaradi preprečevanja širjena okožb, predvidoma v drugi 
polovici maja. Obnova škarpe in ostale pomanjkljivosti na območju Slepnice so že detektirane in se 
načrtujejo oz. izvajajo glede na razpoložljiva finančna sredstva. Glede kanalizacije v Slepnici pa je bil ta 
del sicer predviden za izgradnjo omrežja v okviru kohezijskega projekta, ampak je zaradi premalo 
priključenih enot bil zavrnjen. Zato bo v tem delu potrebno poiskati druge najoptimalnejše rešitve, ki pa 
bodo zahtevale velika finančna sredstva.  
 
Ga. Valerija Petrič je svetnikom predstavila projekt g. Švajgerja, ki so ga že predstavili OU  in sicer gre za 
večji objekt, ki bo zajemal gostinsko ponudbo (malice, kosila, jedi po naročilu…) s kapaciteto do 120 
oseb. V zgornjem delu pa bodo prenočišča z wellnes centrom. Ker pa je na omenjenem zemljišču tudi 
hiša Meršnik, je svetnico zanimalo ali je že kaj znanega glede prostorske ureditve na dotični parceli. Prav 
tako jo je zanimalo kdaj bodo podane rešitve glede oskrbe s pitno vodo za naslove Rdeči Breg 14, 15 in 
16.  
 
Predsedujoči je povedal, da so bili dogovorjeni z Zavodom za varstvo kulturne dediščine in statikom, ki bi 
ocenil stanje hiše. Vendar je bil ogled zaradi epidemije prestavljen, dobil seje že nov termin na 6.5.2020. 
Glede vodovoda in novih priključitev na javni vodovod pa aktivnosti tečejo, za del Recenjaka in del 
Rdečega Brega je bila naročena izdelava idejnega projekta za izgradnjo novega dela omrežja. Sicer pa je 
bil izdelan tudi hidravlični izračun, ki v okviru obstoječega vodovoda kaže na zmogljivost našega sistema. 
Od tega tudi zavisi možnost novih priključkov omenjenih hišnih številk.    
 
G. Rok Urnaut je predlagal, da glede na to, da se subvencije nižajo, bi bilo lepo, da bi tudi svetniki 
pripomogli k temu in se odpovedali vsem sejninam. 
 
Predsedujoči je predlagal, da se o podanem predlogu dogovorijo svetniki med seboj.  
 
 
 
Predsedujoči je zaključil sejo ob 20.44 
 
 
 
   Zapisnikar:                     PREDSEDUJOČI 
 
 Šimen Kranjc            Marko Rakovnik 




